
1 
 

Protokół nr 41/2013 
posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  
odbytego w dniu 23 października 2013 r. w godz. 1600 – 1700 w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 
 

1/ Zdzisław Przełomiec  – przewodniczący Komisji, 
2/ Zdzisław Koncewicz  – wiceprzewodniczący Komisji, 
3/ Zbigniew De-Mezer, 
4/ Włodzimierz Marczewski, 
5/ Andrzej Turowski, 
6/ Tadeusz Zamaro. 
 

Nieobecna Agnieszka Rzatkowska. 
 

W posiedzeniu udział wzięli:  
 

1/ Wiesław Stelmach  − Skarbnik Miasta Suwałk, 

2/ Małgorzata Włoskowska − naczelnik Wydz. AGP, 

3/ Sławomir Sieczkowski − naczelnik Wydz. FN. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Przełomiec, który powitał zebranych i nadmienił,  
Ŝe porządek posiedzenia wraz z materiałami został członkom Komisji przesłany.  
 Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 40/2013 posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 19 września 2013 r.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rejonu osiedla Powstańców Wielkopolskich i Hańcza części 
północnej w Suwałkach.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie Miasta   
na 2013 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej na lata 2013 – 2030.  

5. Wolne wnioski.  
 
 
Ad pkt. 1 
Przyjęcie protokołu nr 40/2013 posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 19 września 2013 r.  
 
Zdzisław Przełomiec poinformował, iŜ protokół z poprzedniego posiedzenia  
Komisji Finansowo-BudŜetowej został sporządzony i zapytał radnych o ewentualne uwagi  
i wnioski. Zebrani nie zgłosili zastrzeŜeń, wobec czego stwierdził, Ŝe protokół został przyjęty 
przez Komisję. Poinformował równieŜ, Ŝe protokół z posiedzenia Komisji jest do wglądu  
w Biurze Rady Miejskiej. 
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Ad pkt. 2 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rejonu osiedla Powstańców Wielkopolskich i Hańcza części północnej  
w Suwałkach. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Małgorzata Włoskowska zreferowała przedłoŜony projekt uchwały. 
 
Zbigniew De-Mezer zgłosił, aby projekty miejskich planów zagospodarowania 
przestrzennego umieszczano w widocznej zakładce na stronie BIP Urzędu Miejskiego  
w Suwałkach. PoniewaŜ jest problem z ich zlokalizowaniem. 
 PowyŜszy miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego obejmuje teren  
za kościołem pw. Piotra i Pawła. Mieszkańcy Suwałk budowali swoje domy na ulicy 
Batalionów Chłopskich na podstawie decyzji Miejskiego Konserwatora Zabytków. Według 
miejskiego planu zagospodarowania przestrzennego teren na którym postawiono nowe domy 
mieszkalne jest obszarem historycznego zespołu budowlanego. Według radnego teren  
ten powinien zostać zakwalifikowany jako „otoczenie”. Podkreślił, Ŝe jest to duŜa uciąŜliwość 
dla mieszkańców. Zaapelował, aby w przyszłości w takich sytuacjach wyłączać tereny nowo 
powstałych domów z zasobów Miejskiego Konserwatora Zabytków. 
 
Małgorzata Włoskowska - cały teren jest objęty ochroną konserwatora poniewaŜ  
w tym miejscu była jednostka wojskowa. NaleŜy honorować wyznaczony obszar poniewaŜ 
jest wpisany do wojewódzkiej i gminnej ewidencji zabytków. Prezydent Miasta nie jest 
władny do zmieniania granic tej strefy. Zgodnie z wojewódzkimi kartami ewidencyjnymi, 
omawiany obszar jest zakwalifikowany jako historyczny zespół budowlany. Podkreśliła,  
Ŝe nie jest to tylko otoczenie, lecz cały teren objęty ochroną konserwatorską.  
 
W dyskusji udział wzięli  Zbigniew Koncewicz, Władysław Marczewski,  
Małgorzata Włoskowska Zbigniew De-Mezer oraz Zdzisław Przełomiec. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw     – 0,  
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego rejonu osiedla Powstańców Wielkopolskich i Hańcza 
części północnej w Suwałkach. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 3 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie Miasta na 2013 rok. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Wiesław Stelmach zreferował przedłoŜony projekt uchwały. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
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Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw     – 0,  
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
Miasta na 2013 rok. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 

Ad pkt. 4 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
na lata 2013 – 2030. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Wiesław Stelmach zreferował przedłoŜony projekt uchwały.  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw     – 0,  
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej na lata 2013 – 2030. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 

Ad. pkt. 5 
Wolne wnioski. 
 

Zbigniew De-Mezer zwrócił się z prośba, aby na stronie Urzędu Miejskiego w Suwałkach  
w zakładce dotyczącej gospodarki odpadami zamieszczono tekst ujednolicony uchwał 
podjętych przez Radę Miejską w Suwałkach regulujące zasady gospodarowania odpadami 
komunalnymi w naszym mieście. 
 Zapytał, ile pojemników na odzieŜ uŜywaną stoi w mieście, jakie są podpisane umowy 
oraz jakie z tego tytułu miasto czerpie dochody. 
 
Wiesław Stelmach poinformował, Ŝe miasto nie ma podpisanych umów z firmami 
zbierającymi odzieŜ. Zobowiązał się uzyskać informację w tej sprawie. (odpowiedź  
na powyŜsze pytanie radnego Zbigniewa De-Mezera stanowi pismo BRM.0005.53.2013). 
 

Nie było innych głosów w dyskusji, w związku z tym po wyczerpaniu porządku, 
Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie.  
 

 Na tym protokół zakończono.  
 

Przewodniczący  
Komisji Finansowo – BudŜetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
 

Zdzisław Przełomiec 
Protokołowała:  
GraŜyna Herbaczewska 
 

Kierownik Biura Rady Miejskiej 
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


